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MĚSTSKÁ ČÁST PRAHA 17 

ZASTUPITELSTVO MĚSTSKÉ ČÁSTI 

ZÁPIS 

z 6. jednání Zastupitelstva městské části Praha 17 

konaného dne 23. 9. 2015 

 
 

 

Zasedání ZMČ zahájila starostka MČ Mgr. Jitka Synková, přivítala přítomné a konstatovala,  

že zasedání ZMČ bylo svoláno řádně a včas 

 
 

 

Upozornila, že celý průběh zasedání je zvukově zaznamenáván pro účely vyhotovení zápisu. 

 

 

 

 
Začátek zasedání:  14:03 hod. 

Konec zasedání:  18:20 hod. 
 

 

 

 

Místo konání: ZŠ genpor. Františka Peřiny, Socháňova 1139, Praha 17 - Řepy 

 

 

Přítomno: 22 členů ZMČ  

(p. Bíro příchod ve 14:45, MUDr. Katra odchod ve 14.50 k naléhavému 

případu) 

 

Omluven:  Ing. Franěk 
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Ověřovatelé: p. Martin Vaic, Bc. David Števík 

Pro: 19, Proti: 0, Zdržel se: 1, Nehlasoval: 1 

 

 

Návrhový výbor: p. Martin Marek, p. Miroslav Bartoš, PhDr. Jindřich Kadlec 

Pro: 19, Proti: 0, Zdržel se: 1, Nehlasoval: 1 

  

 

 

Návrh programu:  

 

6.1 Kontrola zápisu 

6.2 Volba soudce přísedícího Obvodního soudu pro Prahu 6 

6.3 Změny rozpočtu k 30. 6. 2015 – dodatek 

6.4 Změny rozpočtu k 31. 7. 2015 

6.5 Změny rozpočtu k 31. 8. 2015 

6.6 Zpráva o plnění rozpočtu a plánu hospodářské činnosti za I. pololetí 2015 

6.7 Odůvodnění veřejné zakázky „Víceúčelové sportovní centrum Na Chobotě“ 

6.8 Záměr prodeje bytových jednotek bytového domu č. p. 1135, č. p. 1136,  

č. p. 1195, č. p. 1196, č. p. 1197 a č. p. 1198 oprávněným nájemcům, včetně  

pozemků pod bytovými domy 

6.9 Zásady postupu při prodeji bytových jednotek ve vlastnictví hlavního města 

Prahy, svěřených městské části Praha 17 

6.10 Žádost o schválení splátkové dohody na dluh za nájemné, vyúčtování služeb  

a úroky z prodlení - byt č. 46 

 

 
 

  Pevný bod od 14:15 – Interpelace členů ZMČ 

  Pevný bod od 16:00 – Náměty a připomínky občanů Řep 

 

 

Mgr. Synková 

 na základě písemné rezignace p. Tomáše Fingera navrhla doplnění bodu do programu 

- Volba zástupce starostky – jako bod č. 3 

 

 dovolba zástupce starostky by měla být provedena tajným hlasováním 

(zakroužkováním jména) 

 

p. Vaic 

 navrhl doplněný bod do programu projednat jako bod č. 2 

 

 

Hlasování o protinávrhu - doplnění bodu do programu jako bod č. 2: 

Pro: 5, Proti: 13, Zdržel se: 3 – návrh nebyl přijat   
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Navržený program (včetně zařazení výše uvedeného bodu): 

 

6.1 Kontrola zápisu 

6.2 Volba soudce přísedícího Obvodního soudu pro Prahu 6 

6.3 Volba zástupce starostky 

6.4 Změny rozpočtu k 30. 6. 2015 – dodatek 

6.5 Změny rozpočtu k 31. 7. 2015 

6.6 Změny rozpočtu k 31. 8. 2015 

6.7 Zpráva o plnění rozpočtu a plánu hospodářské činnosti za I. pololetí 2015 

6.8 Odůvodnění veřejné zakázky „Víceúčelové sportovní centrum Na Chobotě“ 

6.9 Záměr prodeje bytových jednotek bytového domu č. p. 1135, č. p. 1136,  

č. p. 1195, č. p. 1196, č. p. 1197 a č. p. 1198 oprávněným nájemcům, včetně  

pozemků pod bytovými domy 

6.10 Zásady postupu při prodeji bytových jednotek ve vlastnictví hlavního města 

Prahy, svěřených městské části Praha 17 

6.11 Žádost o schválení splátkové dohody na dluh za nájemné, vyúčtování služeb  

a úroky z prodlení - byt č. 46 

 

 
 

 Pevný bod od 14:15 – Interpelace členů ZMČ 

 Pevný bod od 16:00 – Náměty a připomínky občanů Řep 

 

 

Hlasování o konečné podobě programu včetně doplněného bodu (bod č. 3): 

 

Pro: 18, Proti: 0, Zdržel se: 3   

 

 
 

Interpelace členů ZMČ 

 

1) MUDr. Katra – tunel, chodníky 

 

MUDr. Katra 

 jaké jsou nové informace ohledně tunelu v Řepích – je v havarijním stavu 

 stav chodníků v Řepích – jak to vypadá s plánem oprav 

 

p. Marek 

 ohledně tunelu jedná MČ s magistrátem o postupu, jak bude dále pokračováno - 

předkládal v loňském roce zastupitelstvu studie, s kterými MČ nesouhlasila (vytvoření 

betonové obrovské náhrady) - koncem roku či začátkem příštího roku by měla být 

odstraněna všechna skla, která jsou nebezpečná – tunel je dle hygieniků nefunkční – 

materiál ohledně odstraňování skel byl v radě hl. m. Prahy – jedná se s magistrátem, 

jak by měl vypadat nový tunel – poté to bude představeno zastupitelům 

 chodníky jsou dlouholetým problémem – těžká spolupráce s TSK – MČ financuje 

nejvíce problematické chodníky z vlastních zdrojů 
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p. Bartoš 

 dotaz, proč se dávají zrekonstruované byty do výběrových řízení, proč se některé  

z nich nedají do majetkové komise 

 dle zápisu z rady se chystá vytvoření pozice koordinátora pro emigranty – jak se 

výhledově zajistí ubytování např. při přidělení 5 rodin 

 

Bc. Števík 

 uvedl jako předseda Majetkové komise, že v nedávné době byty do Majetkové komise 

přiděleny byly – seznam uchazečů o byt není tak obsáhlý, je bodově ohodnocený - 

nyní je tam pouze 1 akutní případ, který se řeší – je předjednáno s radou, že při 

těžkých případech bude byt přednostně přidělen  

 

Ing. Němejc (tajemník úřadu) 

 požadavek na koordinátora pro cizince vznikl ze zákona – nemá to přímou souvislost 

s tím, co se nyní děje v EU – v případě přistěhovalců na území MČ P17 by plnil 

příslušné funkce 

 činnost je koordinována centrálně z MHMP – bylo by to řešeno štábem krizového 

řízení – krizové byty naší MČ jsou pro občany Řep, ne na řešení přistěhovalců 

 

PhDr. Kadlec 

 doplnil, že ve Zličíně je azylový dům s cca 40 byty – možno využít v případě krizové 

situace  

 

Mgr. Černovský 

 dotaz ohledně nových jednosměrek na Bílé Hoře – zda se jedná o částečnou úpravu či 

je to již dokončeno 

 

p. Marek 

 proběhla instalace dopravního značení na Bílé Hoře v rámci prvního kola změn - další  

změny budou stavební, realizované v příštím roce - např. stavební prahy, křižovatky 

 

 
 

 

Náměty a připomínky občanů Řep 

 

 nebyly předloženy žádné dotazy občanů Řep 

(viz zápis bod č. 10) 

 

 
 

 

1. Kontrola zápisu 

ZMČ souhlasí s kontrolou zápisu ze ZMČ 5 dne 24. 6. 2015 bez připomínek. 

 

Hlasování o zápisu: 

Pro: 18, Proti: 0, Zdržel se: 2, Nehlasoval: 1   
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2. Volba soudce přísedícího Obvodního soudu pro Prahu 6 
 

MUDr. Neužilová 

 osobně se krátce představila – v Řepích žije od r. 1992, soudkyní přísedící již byla 

v r. 2011 – jedná se tedy o znovuzvolení 

 

 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000026/2015 
 

Zastupitelstvo městské části 

 

1) projednalo 

návrh na zvolení paní MUDr. Zdeňky Neužilové, bytem Laudova 1019/11, 163 00 

Praha 6 - Řepy, soudkyní přísedící 

 

2) volí 

paní MUDr. Zdeňku Neužilovou soudkyní přísedící Obvodního soudu pro Prahu 6 

 

3) ukládá 

kanceláři starostky postupovat ve smyslu usnesení 

 

Zodpovídá  

1. Radka Khollová, Vedoucí kanceláře starostky  

 

Usnesení - (Pro: 21, Proti: 0, Zdržel se: 0) 

 
 

3. Volba zástupce starostky 

 

Mgr. Synková 

 byla doručena písemná rezignace pana Tomáše Fingera na funkci zástupce starostky  

a radního MČ Praha 17 s okamžitou platností 

 proběhne tajná volba zástupce starostky - navrhla zvolit pětičlenný volební výbor 

 

p. Finger 

 konstatoval, že vykonával funkci zástupce starostky za politický subjekt Nezávislí – 

navrhuje zvolit na jeho místo druhého zástupce za Nezávislí, a to pana Jiřího 

Masopusta 

 

Volební výbor 
 

Do volebního výboru byli navrženi:  

1) Doc. PaedDr. Jan Farkač, CSc. 

2) Bc. David Števík 

3) MUDr. Katra 

4) Ing. Lubomír Lampert 

5) Petr Stloukal 
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Hlasování o složení volebního výboru: Pro: 18, Proti: 0, Zdržel se: 2, Nehlasoval: 1 

 

Navržení členové volebního výboru byli schváleni. 

 

 

Mgr. Synková 

 oznámila, že MUDr. Katra musel okamžitě odjet k naléhavému případu – navrhla 

zvolení Bc. Michala Štěpaře do volebního výboru 

 

 

Hlasování o výměně člena volebního výboru: Pro: 18, Proti: 0, Zdržel se: 1, Nehlasoval: 3 
 

 

Nově navržený člen volebního výboru byl schválen. 
 

Nové složení volebního výboru: 

 

1) Doc. PaedDr. Jan Farkač, CSc. 

2) Bc. David Števík 

3) Bc. Michal Štěpař 

4) Ing. Lubomír Lampert 

5) Petr Stloukal 
 

Starostka Mgr. Jitka Synková požádala jednotlivé volební strany, aby oznámily a poté předaly 

písemně jména svých kandidátů na funkci zástupce starostky MČ Praha 17.  

 

 

Navržený kandidát: Jiří Masopust 

 

Pan Jiří Masopust vyslovil souhlas s kandidaturou.   

 

 

Předsedou byl v rámci tohoto výboru zvolen Doc. PaedDr. Jan Farkač, CSc. 

 

 

Doc. PaedDr. Jan Farkač, CSc. 

 jako předseda volebního výboru se ujal řízení voleb zástupce starostky a vyzval pana 

Masopusta ke krátkému představení 

 

p. Masopust 

 uvedl, že od r. 1993 žije v Řepích, zastupitelem je již druhé volební období 

 

Doc. PaedDr. Jan Farkač, CSc. 

 podal informace zastupitelům ohledně tajné volby 

 

 

Hlasování bylo zahájeno ve 14:50, ukončeno v 15:00 hod.  
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Výsledek volby 

 předseda volebního výboru Doc. PaedDr. Jan Farkač, CSc. seznámil přítomné 

s výsledkem volby:   

 

počet vydaných hlasovacích lístků:  19 

 

počet odevzdaných hlasovacích lístků: 19 

   

počet platných hlasovacích lístků: 19  

 

Počet hlasů pro Jiřího Masopusta: 14 

 

 

Zástupcem starostky Městské části Praha 17 byl zvolen: Jiří Masopust 

 

 

Mgr. Synková 

 poděkovala volebnímu výboru za rychlý průběh voleb 

 

 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000027/2015 
 

Zastupitelstvo městské části 

 

1) bere na vědomí 

rezignaci pana Tomáše Fingera 

 

2) volí 

v souladu s ustanovením § 89 odst. 1 písm. a) Zákona č. 131/2000 Sb., o hl. m. Praze,  

v platném znění, do funkce zástupce starostky pana Jiřího Masopusta, dlouhodobě uvolněného 

pro výkon této funkce   

 

3) ukládá 

KTA zapracovat změnu do OŘ a prostřednictvím personálního a platového oddělení 

zabezpečit výplatu odměny 

 

Zodpovídá  

1. Milada Srpová, Vedoucí oddělení personálního a platového  

    

Usnesení - (Pro: 14, Proti: 4, Zdržel se: 1, Poznámka: Nehlasoval: 3) 

 

 
 

4. Změny rozpočtu k 30. 6. 2015 - DODATEK 

 

p. Hájek 

 doplnil informace k rozpočtovému opatření č. 37 – Přesun finančních prostředků 

v rámci kapitoly 04 - Školství 

 



8 

 

RO č. 37                        

Atria se nacházela v havarijním stavu. Rozbité lavičky, dlažba propadlá, voda odtékala pod 

základy budovy, vytvářely se kaverny a hrozilo propadnutí kanalizace pod tělocvičnou. 

Vzhledem k havarijnímu stavu těchto atrií – především aby nedošlo k úrazu žáků, neboť 

atria jsou využívána žáky v době přestávek, bylo nutné přistoupit k opravě již během 

prázdnin. Potřebné opravy byly provedeny a faktura za realizaci byla uhrazena v srpnu. 

Jelikož se jednalo o odstranění havarijní stavu, umožňuje zákon (250/2000 Sb.,  

o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů), aby rozpočtově nezajištěný výdaj mohl 

být uskutečněn ještě před schválením rozpočtového opatření. 

 

Diskuse: 

 

p. Vaic  

 navrhl upravit znění usnesení - rozpočtová opatření č. 35, 36 a 38 nebrat na 

vědomí, ale schvalovat, neboť zastupitelstvo schvaluje všechna RO nad 1 mil. Kč 

 

p. Hájek  

 tato RO jsou do 1 mil. Kč, čili se berou na vědomí – pouze RO č. 37, které jak již 

zmínil, je umožněno schválit ze zákona 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech 

územních rozpočtů – jedná se o odstranění havarijního stavu 

 

 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000028/2015 
 

Zastupitelstvo městské části 

 

1) schvaluje 

rozpočtové opatření č. 37 

 

Zodpovídá  

1. Ing. Milena Michlová, Vedoucí odboru ekonomického  

    

2) bere na vědomí 

rozpočtová opatření č. 35, 36, 38 

 

Zodpovídá  

2. Ing. Milena Michlová, Vedoucí odboru ekonomického  

    

Usnesení - (Pro: 18, Proti: 0, Zdržel se: 2, Poznámka: Nehlasoval: 2) 

 
 

5. Změny rozpočtu k 31. 7. 2015 

 

 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000029/2015 
 

Zastupitelstvo městské části 
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1) bere na vědomí 

rozpočtová opatření č. 39 - 43 

 

Zodpovídá  

1. Ing. Milena Michlová, Vedoucí odboru ekonomického  

    

Usnesení - (Pro: 20, Proti: 0, Zdržel se: 1) 

 

 
 

6. Změny rozpočtu k 31. 8. 2015 

 

Diskuse: 

 

Mgr. Černovský 

 RO 48 – financování vybudování kuchyňky v pronajatém objektu - Kulturáček na 

Bílé Hoře – zda nemá být oprava hrazena nájemcem dle smlouvy – investice do 

kuchyně je půlmilionová, je to neodpovídající 

 

Bc. Červený (vedoucí OSOM) 

 kuchyň je v havarijním stavu – nutná rekonstrukce, jinak by hygiena nepovolila 

užívání 

 

p. Hájek 

 jsme povinni v základním provedení jako nájemce opravu kuchyně zajistit dle 

hygienických předpisů 

 

p. Vaic 

 RO 47 – jaká jsou méně/vícepráce na kontejnerová stání – procentuálně z rozpočtu 

 

 

p. Marek 

 v loňském roce byla vysoutěžena větší částka, nežli byla předpokládaná – navíc 

nebylo podloží kontejnerových stání takové, jak se předpokládalo – nutno kopat  

o 40 cm hlouběji - vícepráce kolem 400 tis. Kč na 12 kontejnerových stání – 11%  

z rozpočtu 

 

 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000030/2015 
 

Zastupitelstvo městské části 

 

1) schvaluje 

rozpočtové opatření č. 45 

 

Zodpovídá  

1. Ing. Milena Michlová, Vedoucí odboru ekonomického  
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2) bere na vědomí 

rozpočtová opatření č. 44, 46, 47, 48, 49, 50, 51 

 

Zodpovídá  

2. Ing. Milena Michlová, Vedoucí odboru ekonomického  

 

Usnesení - (Pro: 18, Proti: 1, Zdržel se: 2) 

 
 

7. Zpráva o plnění rozpočtu a plánu hospodářské činnosti za I. pololetí 2015 

 

 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000031/2015 
 

Zastupitelstvo městské části 

 

1) bere na vědomí 

Zprávu o plnění rozpočtu a plánu hospodářské činnosti za I. pololetí 2015 

 

Usnesení - (Pro: 18, Proti: 0, Zdržel se: 2, Poznámka: Nehlasoval: 1) 

 

 
 

8. Odůvodnění veřejné zakázky "Víceúčelové sportovní centrum Na Chobotě" 

 

Diskuse: 

 

Ing. Lampert 

 str. 6 – Odůvodnění přiměřenosti požadavků na technické kvalifikační předpoklady 

- žádá o vysvětlení věty: „Zadavatel nepožaduje finanční hodnotu v souhrnu vyšší, 

než je dvojnásobek předpokládané hodnoty veřejné zakázky“ 

 

p. Meluzín (administrátor) 

 popis tohoto bodu vychází z legislativy z vyhl. 232/12 Sb., která byla nově 

přičleněna k zákonu o veřejných zakázkách – musí se zde odůvodnit, proč se 

požaduje více než dvojnásobek referenčních staveb již postavených uchazeči - 

pokud by byly požadovány referenční stavby za více než 600 mil. Kč – poté nutno 

odůvodnit, proč je to požadováno - pokud to není dvojnásobek, nemusí se to 

odůvodňovat 

 

p. Stloukal 

 bylo odsouhlaseno na ZMČ schválení horní hranice investice do 300 mil. Kč na 

výstavbu sportovního centra – cena 300 mil. Kč je bez DPH a je to pouze za 

stavební práce – kde jsou veškeré technologie, vícepráce – bylo by to v přímém 

rozporu s usnesením 

 

Mgr. Synková 

 DPH bude MČ inkasovat od státu zpět – objekt bude pronajímán 
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p. Marek 

 celé VŘ je dle projektu na celkovou výstavbu SC včetně technologií 

 

p. Meluzín (administrátor) 

 je to dáno tímto formulářem od Ministerstva pro místní rozvoj, který má pevnou 

strukturu a je pro všechny druhy zadávacích řízení – princip váhy – je to VŘ na 

stavební práce včetně dodávek i služeb – převažují stavební práce - nelze vyplňovat 

kolonky, které se týkají veřejné zakázky na dodávky a služby 

 

p. Vaic 

 v dokumentu o 13 stránkách je dle jeho názoru málo informací – tento předklad 

nemůže podpořit - navrhuje bod stáhnout, dopracovat - doporučil zastupitelům 

hlasovat proti 

 DPH je problémem všech MČ – nutno mít vyjádření z Magistrátu hl. m. Prahy  

 z Odboru rozpočtu 

 nesouhlasí s financováním pouze z rozpočtu MČ – možnost spolufinancování 

z MHMP, EU či soukromého investora 

 

Mgr. Synková 

 materiál je připraven správně dle zákona o veřejných zakázkách - již za 3 volební 

období je vše odsouhlaseno zastupitelstvem a připraveno dle zákona tak, jak má 

 pro Prahu není vypsán dotační titul z EU na financování výstavby SC 

 jednáme s Magistrátem o příspěvku na výstavbu i o DPH - financování SC je 

rozfázováno dle výhledu investic, které bylo též odsouhlaseno ZMČ 

 

Ing. Lampert 

 str. 8 – Hodnotící kritéria – nabídková cena s vahou 80% - dle jeho názoru je to 

nepřijatelné 

 

p. Marek 

 jaká by dal hodnotící kritéria Ing. Lampert, když ne cenu – co přesně rozporuje 

 

Ing. Lampert 

 stavební zákon č. 137 z r. 2006 – hodnotící kritéria na stavební práce – při 

hodnotícím kritériu 80% cena může nastat korupce – dodá příklad kritérii veř. zak. 

velkého rozsahu na Ministerstvu obrany 

 

p. Bartoš 

 6 let se komise pro výstavbu SC scházela, poslední rok se vůbec nesešla 

 jakou má zkušenost MČ Praha 17 s vrácením DPH 

 

p. Bíro 

 komise na výstavbu SC se 6 let schází – vše potřebné bylo schváleno v teoretické  

 i praktické rovině – není pravda, že se v letošním roce komise nesešla - zápisy    

z komise jsou volně přístupné – komise se sejde vždy za nějakým konkrétním 

úkonem či krokem, který je potřebný projednat či schválit 
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Mgr. Synková 

 s tak velkou stavbou MČ zkušenost nemá ohledně vrácení DPH – máme informace 

z MHMP i od ekonomických poradců, že v případě pronájmu stavby, kdy budeme 

dostávat peníze za nájem, budeme DPH inkasovat od státu zpět 

 

p. Bartoš 

 dotaz, proč nebyl na komisi pozván 

 

Mgr. Synková 

 na komisi určitě pozván byl 

 

p. Vaic 

 žádá bližší informace, kdo bude provozovatel SC, kolik to bude stát z rozpočtu 

MČ, zda se zřídí příspěvková či nezisková organizace 

 

Mgr. Synková 

 byl vysoutěžen administrátor – podmínky bude vytvářet administrátor s právníky – 

SC bude pronajímáno třetí straně – v tuto chvíli projevilo zájem o provozování 

několik subjektů - bude vše schvalováno na ZMČ 

 

p. Vaic 

 co když se žádný provozovatel nenajde 

 

Mgr. Synková 

 provozovatel by měl být vysoutěžen dříve, než se začne SC stavět - v prvním kole 

bude tzv. indikativní poptávka – budou se hlásit uchazeči, kteří budou splňovat 

kritéria – ve druhém kole se budou projednávat podrobnosti o ceně pronájmu 

 

Ing. Lampert 

 citoval § 78 – kritéria – Ekonomická výhodnost 

 v zadávacích podmínkách chybí zveřejnění dodavatelů včetně subdodavatelů – zda 

to tam je uvedeno jako kritérium 

 

p. Marek 

 uvedeno to samozřejmě v dokumentu je, že se ze zákona musí zveřejňovat  

 subdodavatelé – je to uvedeno v podmínkách 

 90% z přečtených kritérií jsou podmínky, které jsou do VŘ dané, např. záruky jsou 

dané v zakázce 

 trvá na tom, že cena 80% je správná 

 

p. Bíro 

 vše je zohledněno v harmonogramu, který byl schválen na zastupitelstvu 

 

p. Vaic 

 požaduje velký kompletní balíček celého relevantního dokumentu o SC předložit 

zastupitelstvu - trvá na přepracování předkladu 

 

Mgr. Černovský 

 podporuje výstavbu SC v Řepích 
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 materiál ho však zaráží – proč se jmenuje Odůvodnění VŘ, když tam žádný důvod, 

proč je výstavba SC v Řepích, není 

 udivuje se, proč není MČ schopna SC provozovat 

 

p. Vaic 

 termín dokončení VŘ 31. 12. 2017 není možné stihnout, když se někdo odvolá – 

doporučuje dát realistický záměr 

 

p. Meluzín (administrátor) 

 jedná se opět o předepsanou kolonku v dotazníku - Předpokládaný termín splnění 

VŘ – do kolonky lze napsat cokoliv – např. pokud budou dodrženy všechny 

termíny a nebudou žádná odvolání, bude termín 31. 12. 2017 

 

p. Marek 

 navrhl dát do kolonky předpokládaný termín do dvou let od zahájení prací 

 

Ing. Černý 

 má jiné informace z magistrátu – toto pravidlo platí pro samostatné obce, ne pro 

MČ – magistrát možnosti odpočtu z neznámých důvodů nevyužívá 

 

 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000032/2015 
 

Zastupitelstvo městské části 

 

1) projednalo 

dle § 156 odst. 1 zákona č. 137/2006 Sb. o veřejných zakázkách, v platném znění, 

odůvodnění veřejné zakázky na stavební práce "Víceúčelové sportovní centrum 

Na Chobotě" v požadované struktuře vyhlášky 232/2012 Sb. o podrobnostech  

rozsahu odůvodnění účelnosti veřejné zakázky a odůvodnění veřejné zakázky a vyhl. 

231/2012, kterou se stanoví obchodní podmínky pro veřejné zakázky na stavební 

práce    

 

2) souhlasí 

s předloženým odůvodněním veřejné zakázky. Schválení odůvodnění veřejné zakázky 

Zastupitelstvem MČ Praha 17 je podmínkou pro zahájení zadávacího řízení.   

 

3) ukládá 

OÚRI zajistit potřebné, starostce podpis odůvodnění veřejné zakázky "Víceúčelové 

sportovní centrum Na Chobotě" 

 

Zodpovídá  

1. Radka Khollová, Vedoucí kanceláře starostky  

2. Ing. Alois Podaný, Vedoucí odboru územního rozvoje a investic  

3. Ing. Milena Michlová, Vedoucí odboru ekonomického  

   seznámit s usnesením 

 

Usnesení - (Pro: 15, Proti: 3, Zdržel se: 3) 
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9. Záměr prodeje bytových jednotek bytového domu č. p. 1135, č. p. 1136, č. p. 1195,  

č. p. 1196, č. p. 1197 a č. p. 1198 oprávněným nájemcům, včetně pozemků pod bytovými 

domy 
 

 

Mgr. Synková 

 z důvodu rezignace p. Fingera požádala o předložení materiálu vedoucího OSOM,  

Bc. Červeného a následně též JUDr. Salveta, právníka úřadu, který Záměr prodeje 

připravoval 

 

p. Finger 

 požádal o úpravu usnesení ve všech předkladech, které měl původně předložit, a to 

v  bodě ukládá – opravit jeho jméno za zástupce starostky zodpovídajícího za 

Odbor správy obecního majetku 

 

 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000033/2015 
 

Zastupitelstvo městské části 

 

1) projednalo 

zveřejnění záměru prodeje bytových jednotek bytového domu č. p. 1135, č. p. 1136,  

č. p. 1195, č. p. 1196, č. p. 1197 a č. p. 1198 oprávněným nájemcům, včetně pozemků 

pod bytovými domy: Jiránkova č. p. 1135 na pozemku parc. č. 1293/104 o výměře 

523 m
2
, Jiránkova 1136 na pozemku parc. č. 1293/97 o výměře 523 m

2
, Vondroušova 

č.p. 1195 na pozemku parc. č. 1784 o výměře 311 m
2
, Vondroušova č.p. 1196 na 

pozemku parc. č. 1293/328 o výměře 229 m
2
, Vondroušova č.p. 1197 na pozemku 

parc. č. 1293/329 o výměře 225 m
2
 a Vondroušova č.p. 1198 na pozemcích parc.  

č. 1757 o výměře 114 m
2
, parc. č. 1756 o výměře 47 m

2
 a parc. č. 1754 o výměře  

64 m
2
. Pozemky jsou vedeny jako zastavěná plocha a nádvoří, vše zapsáno  

u Katastrálního úřadu pro hl. m. Prahu, katastrální pracoviště Praha na listu vlastnictví 

č. 82, pro katastrální území Řepy, obec Praha.   

 

2) revokuje 

usnesení ZMČ č. 20/2014 ze dne 19. 3. 2014 

 

3) schvaluje 

zveřejnění záměru prodeje bytových jednotek bytového domu č. p. 1135, č. p. 1136,  

č. p. 1195, č. p. 1196, č. p. 1197 a č. p. 1198 oprávněným nájemcům, včetně pozemků 

pod bytovými domy: Jiránkova č. p. 1135 na pozemku parc. č. 1293/104 o výměře 

523 m
2
, Jiránkova 1136 na pozemku parc. č. 1293/97 o výměře 523 m

2
, Vondroušova 

č.p. 1195 na pozemku parc. č. 1784 o výměře 311 m
2
, Vondroušova č.p. 1196 na 

pozemku parc. č. 1293/328 o výměře 229 m
2
, Vondroušova č.p. 1197 na pozemku 

parc. č. 1293/329 o výměře 225 m
2
 a Vondroušova č.p. 1198 na pozemcích parc.  

č. 1757 o výměře 114 m
2
, parc. č. 1756 o výměře 47 m

2
 a parc. č. 1754 o výměře  

64 m
2
. Pozemky jsou ve vlastnictví hlavního města Prahy, svěřeny do správy MČ 

Praha 17, vedeny jako zastavěná plocha a nádvoří, vše zapsáno u Katastrálního úřadu 

pro hl. m. Prahu, katastrální pracoviště Praha na listu vlastnictví č. 82, pro katastrální 

území Řepy, obec Praha.   
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4) ukládá 

zástupci starostky zodpovědného za Odbor správy obecního majetku postupovat ve 

smyslu usnesení prostřednictvím OSOM 

 

Zodpovídá  

1. Bc. Jaroslav Červený, Vedoucí odboru správy obecního majetku  

 

Usnesení - (Pro: 21, Proti: 0, Zdržel se: 0) 

 
 

10. Zásady postupu při prodeji bytových jednotek ve vlastnictví hlavního města Prahy, 

svěřených městské části Praha 17 

 

 materiál předložil vedoucí OSOM, Bc. Červený 

 

Diskuse: 

 

 do diskuse vnesli své návrhy a připomínky občané z Jiránkovy a Vondroušovy ulice, 

kterých se prodej bytů bezprostředně týká 

 

 nejčastější dotazy či připomínky byly na cenu za m
2
, lhůtu na společný nájem bytu 

nejméně 5 let, předkupní právo Převodce po dobu 5 let, slevy na byty dle počtu 

odbydlených let 

 

Mgr. Synková 

 požádala o přečtení důležitých bodů Zásad občanům - nemají materiál před sebou 

 

p. Hájek 

 uvedl, že v bodě I. v Úvodním ustanovení, v bodě 5,  je uvedeno, že veškeré informace 

budou dostupné na www.repy.cz 

 

Mgr. Synková 

 konstatovala, že je možnost vyzvednutí Zásad v papírové podobě na Odboru majetku 

pro ty, co nemají přístup na Internet 

 

p. Vaic 

 bod IV. - Stanovení kupní ceny a platební podmínky – žádá o komentář občanům 

 

Bc. Červený 

 stanovení kupní ceny bude stanoveno výnosovou metodou, tak jako v minulosti – 

v tento moment nelze říci za kolik – právě probíhá zpracování prohlášení vlastníka – 

následně se to předá odhadci 

 

p. Vaic 

 občany zajímá alespoň odhad ceny za m
2
 

 

Bc. Červený 

 v roce 2009 v Jiránkově ul. byl prodej 9 000,- Kč za m
2
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p. Bartoš 

 nesouhlasí s podmínkou bydlení 5 let – je to diskriminační, dříve to v podmínkách 

nebylo – navrhuje 3 roky 

 otázka na právníka – úprava formulace závazky vůči převodci - závazky mají všichni 

občané – doporučuje použít termín neuhrazené závazky 

 

Mgr. Synková 

 Rada navrhovala 3 roky - Majetková komise navrhla 5 let 

 

Bc. Števík 

 Majetková komise navrhla 5 let, aby se zabránilo spekulativním prodejům – 

jednomyslně schváleno na komisi včetně KSČM 

 

Bc. Štěpař 

 připomenul, že bývalé zastupitelstvo schválilo ukončení veškerého prodeje – je nutné, 

aby nové zastupitelstvo, které schválilo záměr prodeje, schválilo též nové zásady  

 5 let je pro to, aby se byty opravdu prodaly těm občanům, kteří tam dlouhodobě žijí, 

budou tam nadále bydlet a neprodají byt dál 

 

Mgr. Černovský 

 předložil pozměňovací návrh: do bodu II., bod č. 3.4 doplnit možnost oprávněného 

nájemce druh, družka – polovina párů není sezdaná – umožnit i této skupině legální 

řešení nákupu bytu  

 

p. Masopust 

 upozornil na chybu v terminologii v článku III. – Postup prodeje – bod 6.2 – navrhuje 

změnu, aby to korespondovalo s předchozími body – místo nabyvatel uvést oprávněný 

nájemce 

 

Ing. Lampert 

 bod II. – Vymezení základních pojmů – bod č. 3 – závazky změnit na pohledávky -  

vynechat zbylý text za Prahou 17 – navrhuje úplně vypustit roky – pouze oprávněný 

nájemce 

 

Ing. Šimonová 

 je proti změně termínu nahradit závazky za pohledávky – není to možné 

 

Ing. Černý 

 5 let je zmíněno dvakrát – opravit v obou odstavcích 

 zohlednit osvobození od daně z příjmu v případě prodeje bytu – např. převod na 

pozůstalého 

 

Mgr. Synková 

 případy se musí řešit individuálně 

 

Bc. Štěpař 

 aby se MČ vyhnula již několikrát zmiňovaným diskriminacím, navrhuje prodat byty 

komukoliv, kdo dá nejvyšší nabídku – pro MČ to bude nejvýhodnější 
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Mgr. Synková 

 na prosincovém ZMČ bude schválena cena 

 

 

p. Marek  

 přečetl pozměňovací návrhy 

 

 

Pozměňovací návrhy: 

 

1) II. bod 3.4 - doplnit: Dohody o společném nájmu bytu s úředně ověřenými podpisy, 

uzavřené mezi tímto oprávněným nájemcem a jeho příbuzným, druhem, družkou 

a osobou žijící v registrovaném partnerství s oprávněným nájemcem 

 

Hlasování: 

 

Pro: 20, Proti: 0, Zdržel se: 0 

 

2) III. bod 6.2 – slovo „Nabyvatel“ nahradit „Oprávněný nájemce“ 

 

Hlasování: 

 

Pro: 20, Proti: 0, Zdržel se: 0 

 

3) II. bod 3. – vůči Převodci žádné závazky – přidat slovo - vůči Převodci žádné 

neuhrazené závazky 

 

Hlasování: 

 

Pro: 20, Proti: 0, Zdržel se: 0 

 

 

4) II. bod 3. – předmětný byt užívá jako nájemce nejméně 5 let – návrh bez omezení 

 

Hlasování: 

 

Pro: 4, Proti: 14, Zdržel se: 2 – návrh nebyl přijat 

 

 

5) II. bod 3. - změna z doby 5 let - změnit na 3 roky  

 

Hlasování: 

 

Pro: 4, Proti: 14, Zdržel se: 2 – návrh nebyl přijat 

 

 

6) II. bod 3. - změna z doby 5 let - změnit na 2 roky  
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Hlasování: 

 

Pro: 5, Proti: 14, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 1 – návrh nebyl přijat 

 

7) přidat do bodu II. bod 3.: v případě přechodu nájmu se souhlasem MČ anebo 

získaný byt výměnou, může být případ posuzován individuálně  

 

Hlasování: 

 

Pro: 20, Proti: 0, Zdržel se: 0 

 

 

Mgr. Synková 

 zdůraznila, že ověřovatelé zápisu musí zkontrolovat opravené Zásady včetně 

odhlasovaných pozměňovacích návrhů 

 

 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000034/2015 
 

Zastupitelstvo městské části 

 

1) projednalo 

Zásady postupu při prodeji bytových jednotek ve vlastnictví hlavního města Prahy, 

svěřených městské části Praha 17 

 

2) schvaluje 

Zásady postupu při prodeji bytových jednotek ve vlastnictví hlavního města Prahy, 

svěřených městské části Praha 17 

 

3) ukládá 

zástupci starostky zodpovědného za Odbor správy obecního majetku postupovat ve 

smyslu usnesení prostřednictvím OSOM 

 

Zodpovídá  

1. Bc. Jaroslav Červený, Vedoucí odboru správy obecního majetku  

 

Usnesení - (Pro: 19, Proti: 0, Zdržel se: 0, Poznámka: Nehlasoval: 1) 

 

 
 

11. Žádost o schválení splátkové dohody na dluh za nájemné, vyúčtování služeb a úroky 

z prodlení - byt č. 46 

 

 materiál předložil vedoucí OSOM, Bc. Červený 

 

 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000035/2015 
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Zastupitelstvo městské části 

 

1) projednalo 

žádost paní XY, bytem v ulici Žufanova XY, Praha 6 - Řepy o schválení splátkové 

dohody na dluh za nájemné, vyúčtování služeb a úroky z prodlení v celkové výši XY 

Kč za byt č. XY o vel. 2+kk v ulici Žufanova XY na období delší než 1,5 roku 

 

2) schvaluje 

uzavření splátkové dohody na období delší než 1,5 roku mezi paní XY, bytem 

Žufanova XY, 163 00 Praha 6 - Řepy a Městskou částí Praha 17 na dlužnou 

pohledávku v celkové výši XY Kč (dlužné nájemné ve výši XY Kč, vyúčtování služeb 

za rok 2014 ve výši XY Kč a úroky z prodlení ke dni 17. 6. 2015 ve výši XY Kč) při 

výši měsíční splátky XY Kč do uhrazení dluhu. Splátková dohoda bude uzavřena 

formou notářského zápisu (dle Zásad vymáhání a odpisu pohledávek  

z občanskoprávních titulů schválených ZMČ Praha 17 dne 25. 2. 2015 z titulu 

prodlení při úhradě za nájemné nebo za služby spojené s užíváním bytů svěřených 

Městské části Praha 17) s tím, že dojde k aktualizaci dlužné částky ke dni sepisování 

notářského zápisu, resp. k poslednímu dni předcházejícího měsíce,  

v němž bude notářský zápis sepsán 

 

3) ukládá 

zástupci starostky zodpovědného za Odbor správy obecního majetku postupovat ve 

smyslu usnesení prostřednictvím OSOM 

 

Usnesení - (Pro: 20, Proti: 0, Zdržel se: 0) 

 

 

 
 

 

 

 

 

Mgr. Synková 

 informovala o požadavku ČSSD na doplnění členů do komisí rady – schvaluje to rada  

- předložen soupis o neúčasti členů na komisích – do příští rady půjde materiál Změny 

členů komisí 

 

 

p. Vaic 

 z důvodu nevyhovujícího termínu redakční rady navrhne za sebe člena ČSSD do 

redakční rady 
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Mgr. Jitka Synková ukončila zasedání a poděkovala všem přítomným zastupitelům  

a občanům za účast na jednání ZMČ. 

 

 

 

 

 

Informovala o 7. jednání ZMČ konaném dne 16. 12. 2015 v Kulturáčku na Bílé Hoře. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Schválil a ověřil:  

 

Mgr. Jitka Synková     .................................................... 

 

 

 

 

Bc. David Števík                           .................................................... 

 

 

 

 

 

Martin Vaic                .................................................... 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

V Praze 30. 9. 2015 

 

Zapsala: Barbora Skalníková, DiS. 

 

 


